
 

 

 
 

Bojszowy, dn. 31.10.2019 r. 

OR2.0003.68.2019 

Szanowny Pan  
Łukasz Mrzyk 

Radny Gminy Bojszowy 

                        
W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 21.10.2019 r. informuję, że: 

1. W Gminnym Żłobku w Bojszowach obowiązuje rekrutacja ciągła tzn. dzieci są przyjmowane 

według kolejności wniosków wpływających do sekretariatu. Każdy wniosek jest 

rejestrowany. Rodzice wiedzą, w której kolejności będzie przyjęte ich dziecko i do tej pory 

z takim rozwiązaniem nikt nie miał problemów. Do dnia 15 czerwca dyrektor żłobka 

zobowiązany jest podać listę dzieci do gminy,  które będą uczęszczać do żłobka od 01.09. 

danego roku kalendarzowego. Wnioski, które nie zawierają informacji, czy obydwoje 

rodzice pracują poddane są analizie, a mianowicie dyrektor żłobka prosi o zaświadczenia 

rodziców, czy planują powrócić na rynek pracy. 

2. W Gminnym Żłobku w Bojszowach nie dochodziło nigdy do sytuacji odrzucania wniosku 

w trakcie rekrutacji na nowy rok szkolny. Na wolne miejsca w żłobku (dzieci , które w danym 

roku osiągają 3 lata od 01.09. danego roku korzystają z usług przedszkola), przyjmowane 

są dzieci według kolejności złożenia wniosku. 

Ponadto informuję, że Dyrektor Gminnego Żłobka przygotuje projekt uchwały Rady Gminy z nowym 

Statutem, w którym zostaną określone nowe warunki przyjmowania dzieci do żłobka.  

 

W oryginale podpis: 

 

Wójt Gminy Bojszowy 

Adam Duczmal 

 


